

ORAPI TEFLISS 2

产品名称	ORAPI TEFLISS 2
公司名称	上海恩莱保贸易有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	上海市松江区金高路2388号813室
联系电话	86-021-20228098 13391171050

产品详情

ORAPI TEFLISS 2 is a TEFLON-based non-stick lubricant.

- TEFLISS 2 forms a rapid-drying film that adheres very well to surfaces; it is practically colourless, dry and smooth to the touch.
- TEFLISS 2 does not stain; it is a water- and oil-resistant non-stick lubricant.
- TEFLISS 2 is chemically inert, withstands most acids, and is heat stable.
- TEFLISS 2 adheres to all materials, such as metals, plastics, wood, glass, leather, and paper.
- TEFLISS 2 is composed of raw materials that comply with current regulations.
- This dry lubricant is excellent for use in dusty environments since particles will absolutely not stick to treated surfaces, which is never the case with oils and greases.

Applications :

- LUBRICANT: various small moving parts, requiring dry lubrication – drawer runners, automatic distribution devices, rotary or sliding joints to facilitate assembly and avoid sticking upon stop – office equipment.
- Automobiles (hinges, locks, door joints, etc.)
- Lubrication for chains in extremely cold conditions.
- Prevents adhesion and is an unmoulding agent.
- Especially effective for epoxy resins.

- In the textile industry, the product prevents binding of dust and flock, and facilitates sliding on forms.
- In electric engines, it protects windings from humidity and prevents accumulation of dust.
- In printing, use on matrices, rollers, folding machines, etc.
- PROTECTS against humidity and oxidation.
- Use in aviation, automobile industry. TEFLISS 2 improves insulation of wires and prevents corrosion of terminals.
- Use on printed circuit boards; it eliminates surface conductivity due to humidity.

ORAPI TEFLISS 2是一款聚四氟乙烯基不粘润滑剂。

- TEFLISS 2形成快速干燥的薄膜，能很好地附着在表面;它几乎是无色的，干燥，摸起来光滑。
- TEFLISS 2不染色;它是一种防水、耐油的不粘润滑剂。
- TEFLISS 2是化学惰性，耐大多数酸，热稳定。
- TEFLISS 2适用于所有材料，如金属、塑料、木材、玻璃、皮革和纸张。
- TEFLISS 2由符合现行法规的原材料组成。
- 这种干式润滑剂非常适合在尘土飞扬的环境中使用，因为颗粒**不会粘在处理过的表面上，这是油和润滑脂的情况。

应用程序:

- 润滑剂:需要干润滑的各种小型活动部件-
抽屜转轮、自动分配装置、旋转或滑动接头，以方便组装和避免在办公设备上卡住。
- 汽车(铰链、锁、门接头等)
- 在极冷条件下的链条润滑。
- 防止粘连，是脱模剂。
- 对环氧树脂特别有效。
- 在纺织行业中，该产品防止灰尘和灰尘的结合，并便于在模板上滑动。
- 在电动发动机中，它保护绕组免受潮湿和防止灰尘积聚。
- 在印刷中，用于矩阵，辊，折页机等。

-防止潮湿和氧化。

-用于航空、汽车工业。TEFLISS 2可以提高电线的绝缘性能，防止端子腐蚀。

-用于印刷电路板;它消除了由于湿度造成的表面导电性。